
RDŻ/07/01/2022              Gliwice, dnia 12.07.2022 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 12 lipca 2022 r., godz. 18.30

Przewodniczący Zarządu Dzielnicy Stanisław Franiel otworzył posiedzenie Rady Dzielnicy Żerniki, powitał
zebranych członków Rady Dzielnicy, stwierdził brak prawomocności obrad (obecnych było tylko 7 członków Rady
Dzielnicy) i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad:

1. Informacja Zarządu o wydarzeniach, które miały miejsce pomiędzy posiedzeniami Rady. 

2. Sprawy nowe, pisma przychodzące.

3. Wolne wnioski.

4. Biuletyn.

5. Zamknięcie zebrania

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Informacja Przewodniczącego Zarządu Rady Dzielnicy.

➢ Przewodniczący Zarządu wystosował pismo informujące Lasy Państwowe – Nadleśnictwo Brynek o roz-
wiązaniu konfliktu ws. furtki do lasu w zakończeniu ul. Sylwestrowej, gdyż przedstawiciel Społecznego  
Komitetu Mieszkańców tejże ulicy udostępnił klucz wzorcowy Radzie Dzielnicy, aby wszyscy zaintereso -
wani przejściem do lasu mogli dorobić sobie własne klucze do furtki. 

➢ Od Zarządu Dróg Miejskich Przewodniczący Zarządu otrzymał informację o wpisaniu naprawy uszkodzeń
w ciągu ul. Stepowej do bieżącego terminarza zleceń. Niestety dokładnego terminu wykonania prac ZDM
nie podał.

➢ Przewodniczący Zarządu poinformował, iż Wydział Geodezji i Kartografii postanowił, że pierwsza ulica po
prawej stronie, po skręcie z ul. Szymanowskiego w ul. Omańkowskiej, będzie nosiła nazwę ulicy Wojcie-
cha Kilara. 

➢ Przewodniczący poinformował, że na wystosowaną do Wydziału Usług Komunalnych prośbę o uporząd-
kowanie  terenu  wokół  kontenerów  PSK  umieszczonych  przy  pętli  autobusowej,  otrzymał  odpowiedź
o przekazaniu tej sprawy do ZDM-u.

➢ Nastąpił oficjalny odbiór budowanego łącznika ul. Chałubińskiego z ul. Tarnogórską – na razie brak nazwy
nowo utworzonej ulicy.

➢ Przewodniczący Zarządu przypomniał wszystkim o stronie internetowej DecydujMy Razem - Gliwicka Plat-
forma Partycypacyjna www.decydujmyrazem.gliwice.pl, która poświęcona jest działalności Rad Dzielnic
działających na terenie Gliwic. 

➢ Ulicowskazów na ulicach Starego Osiedla w Żernikach nie będzie, gdyż koncepcją nowego wyglądu uli -
cowskazów zajmuje się Górnośląsko-Zagłębiowska Metropolia (GZM) i dzięki temu ZDM ogranicza koszty
własne. 

Ad 2) Sprawy nowe, pisma przychodzące

➢ W tym punkcie nikt nie zabrał głosu.

Ad 3) Sprawy różne, wolne wnioski.

➢ Zaproponowano przerwę wakacyjną w odbywaniu spotkań Rady, co zostało jednomyślnie przyjęte.
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http://www.decydujmyrazem.gliwice.pl/


Ad 4) Biuletyn 

➢ Przewodniczący Zarządu przypomniał,  że biuletyn pojawi się w skrzynkach pocztowych mieszkańców  
Żernik na początku sierpnia. 

Ad 5) Zamknięcie zebrania.

Na tym zakończono posiedzenie Rady Dzielnicy.

Ustalono kolejny termin posiedzenia Rady Dzielnicy na dzień 13.09.2022 r.

      Protokołowała: Przewodniczący Zarządu Dzielnicy:

     Renata Koszorz

      …...................      ….......................................

            (podpis)       (podpis) 
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